
 
 
 

PROTOKÓŁ NR XXXVIII/10 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 11 lutego 2010 roku 
 
 
 
 
XXXVIII sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 11 lutego 2010 roku               
o godzinie  19.00 w świetlicy wiejskiej w Wyganowie. 
W sesji uczestniczyło 15 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu), 
oraz Burmistrz Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora, Skarbnik Gminy 
– Jolanta Nowak, podinspektor Czesław Piskorek i Rada Sołecka Wyganowa.. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
 
 
 
Ad 1  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, który 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Zaproponował przyjęcie porządku obrad przesłanego radnym  wraz z zaproszeniem. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła porządek obrad – 15 za. 
 
 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
3. Podjęcie uchwał : 

a) w sprawie : zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Stary Kobylin, 
b) w sprawie : zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Łagiewniki, 
c) w sprawie : zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sroki, 
d) w sprawie : zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Zdziętawy, 
e) w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2010. 

4. Wolne głosy i wnioski. 
5. Zakończenie. 
 
 
 
Ad 2 
P. CHLEBOWSKI poinformował, że zapoznał się z protokółem z poprzedniej sesji i nie wnosi do 
jego treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokółu. Ponieważ nikt uwag 
nie zgłosił, zaproponował przyjęcie protokółu bez jego odczytania. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła protokół z poprzedniej sesji.  
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Ad 3 
a) 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały w sprawie : zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Stary Kobylin, był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych. Radni 
zaopiniowali go pozytywnie. Zapytał, czy są jakieś pytania.   
Nikt pytań nie zgłosił. 
 

UCHWAŁA NR XXXVIII/225/10 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 11 lutego 2010 roku 

w sprawie : zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Stary Kobylin, 
  

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 
 
b) 
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że projekt uchwały w sprawie : zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Łagiewniki, był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych. Radni 
zaopiniowali go pozytywnie. Zapytał, czy są jakieś pytania.   
Nikt pytań nie zgłosił. 
 

UCHWAŁA NR XXXVIII/226/10 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 11 lutego 2010 roku 

w sprawie : zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Łagiewniki, 
  

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. 
 
c) 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę, że projekt uchwały w sprawie : zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Sroki, był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych. Radni 
zaopiniowali go pozytywnie. Zapytał, czy są jakieś pytania.   
Nikt pytań nie zgłosił. 
 

UCHWAŁA NR XXXVIII/227/10 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 11 lutego 2010 roku 

w sprawie : zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sroki, 
  

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
d) 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały w sprawie : zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Zdziętawy, był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych. Radni 
zaopiniowali go pozytywnie. Zapytał, czy są jakieś pytania.   
Nikt pytań nie zgłosił. 
 

UCHWAŁA NR XXXVIII/228/10 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 11 lutego 2010 roku 

w sprawie : zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Zdziętawy, 
  

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
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e) 
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że projekt uchwały w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na 
rok 2010, był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych. Radni zaopiniowali go 
pozytywnie. Zapytał, czy są jakieś pytania.   
Nikt pytań nie zgłosił. 
 

UCHWAŁA NR XXXVIII/229/10 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 11 lutego 2010 roku 

 
w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2010, 

  
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
  
 
Ad 4 
J. RATAJCZAK zwrócił uwagę, że przy drodze krajowej w Smolicach został zasypany przystanek 
autobusowy. Jeden z właścicieli nieruchomości  zasypał wejście na chodnik. Poza tym nie wszyscy 
odśnieżają chodniki.  Dzieci idąc do szkoły muszą schodzić na drogę, ponieważ nie mają jak 
przejść. Na wielu mieszkańców, którzy odśnieżają, jest kilkoro takich, którzy nie odśnieżają. Są 
przepisy regulujące te sprawy, ale jak je egzekwować ? Hałdy śniegu leżą przy skrzyżowaniu, jadąc 
od strony Zakładu i od strony Czeluścina nic nie wydać przy wyjazdach na drogę krajową. Dzięki 
firmie Hodowla Roślin Smolice, drogi są przejezdne, ale problem jest z chodnikami. 
M. DYMARSKI zapytał Burmistrza o jego stanowisko dotyczące odśnieżania dróg przez 
mieszkańców – czy możliwe jest odpłatne odśnieżanie i jakie warunki należy spełnić. 
BURMISTRZ zauważył, że mamy najgorszą zimę od 30 lat pod względem opadów śniegu. 
Obowiązek odśnieżania chodnika należy do właściciela bądź zarządcy nieruchomości. W naszej 
Gminie drogi podzielone są na krajowe, powiatowe i gminne. Najwięcej jest dróg powiatowych.  
Powiatowy Zarząd Dróg ma ustalone kategorie odśnieżania z wyliczonym czasem, kiedy 
poszczególna droga powinna zostać odśnieżona. Ale są opóźnienia w tym zakresie. W usuwaniu 
śniegu Powiatowi i Gminie pomaga wielu mieszkańców i firmy. Jeżeli mieszkańcy mają możliwość 
użycia prywatnego sprzętu, to Gmina może pokryć koszty zakupu paliwa, ponieważ są to 
nadzwyczajne warunki. Ale należy wcześniej uzgodnić tę sprawę. Z takiej możliwości korzystało   
Zalesie Wielkie, Starygród i Kuklinów. Koszty wtedy są o połowę niższe, niż gdyby odśnieżano 
sprzętem specjalistycznym. Hodowla Roślin Smolice nie przedstawiła żadnej propozycji zwrotu 
kosztów za odśnieżanie. Poinformował, że Rolnicza Spółdzielnia Produkcyjna w Kuklinowie 
odśnieżała drogę prowadzącą do Lipowca, która jest drogą powiatową. Przy obfitych opadach 
odśnieżanie musi być natychmiastowe, ponieważ inaczej pojazdy zostaną unieruchomione. Do 
rozliczeń wystarczy wykaz dróg, które były odśnieżane, godziny pracy i zużytego paliwa. 
A. PACHOLSKI podkreślił, że dzisiejsza sesja odbyła się w Wyganowie z inicjatywy sołtysa           
i Rady Sołeckiej. Chcieli oni pokazać wyremontowaną świetlicę i podziękować radnym za 
przyznanie środków na ten cel. Przede wszystkim wyremontowano dach, kuchnię, podłogę, 
wygipsowano i wymalowano ściany, wymieniono stolarkę okienną. Wiele prac mieszkańcy 
wykonali sami np. założyli centralne ogrzewanie, wyremontowali ubikacje, wymienili drzwi 
wejściowe i częściowo okna oraz wyposażyli pomieszczenie chłodni.  
BURMISTRZ uzupełnił wypowiedź r.Pacholskiego. Koszty remontu to 78,5 tys. zł. Prace 
wykonano w dwóch etapach. W pierwszym etapie nie zaplanowano remontu pod łogi. Jednak Rada 
Sołecka zaproponowała rozszerzenie zakresu, żeby zakończyć ten remont, by ta sala mogła działać. 
Życzył mieszkańcom Wyganowa, żeby świetlica była jak najczęściej użytkowana, by 
funkcjonowała i służyła potrzebom wsi do organizacji imprez kulturalnych, sportowych, ale też do 
organizacji imprez rodzinnych.      
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Ad 5 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 19.45 
 
 
 
Protokołowała: M. Nowakowska                                                 Obradom przewodniczy ł: 

 
Przewodniczący  
Rady Miejskiej 

 
Piotr Chlebowski 

 
 
 
 
 
 

 


